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ACTA CONSELL D’EDUCACIÓ MUNICIPAL DE TIANA DEL 19.09.2023 

Dia: 19 de setembre de 2023 

Lloc: Can Riera 

Assistents  

1. Regidora Educació. Eulàlia Serrat 

2. Regidor d’Infància i participació ciutadana. Pau Seda 

3. Tècnica de Participació ciutadana. Guiomar Blanco 

4. Tècnica Educació. Carme Lloret  

5. Directora escola Lola Anglada. Cristina Arraya 

6. Directora escola Tiziana. Soledad Garcia 

7. Directora EBM. Anna Bonancia 

8. Mestre escola adults. Lourdes Oliveras 

9. AFA escola Lola Anglada. Laura Valin. 

10. AFA escola Tiziana. Laura Cutillas 

11. AFA escola Tiziana. Eva  

12. AFA EBM. Adrià París 

13. Representant AFA EBM. Patricia López 

14. Directora Biblioteca. Pilar Aznar 

15. Experta en educació. Teresa París 

16. Experta en educació. Núria Minoves 

17. Experta en educació. Teresa Roses 

18. Voluntari Timó Vol.  

Disculpen la seva assistència o no poden assistir 

1. Directora INS Tiana. Josep Gimeno 

2. Directora Escola bressol El Timbal. Clara Font 

3. Directora EMMD. Mercè Monfort 

4. AFA EMMD. Blanca Font 

5. AFA INS Tiana – Elionor Canas 

6. CAP Salut Tiana-Montgat. Maria Jose Sabariego.  

7. Atenció infantil Tiana. Maria Cortés 

8. Cap d’estudis Tiziana. Raquel Moreno 

9. Conserges escola LA. Meri Calabia 

10. Conserge escola Tiziana. Anna Vidal 

11. Entitats educatives com el CAU 

12. Albert Sales. Regidor oposició 

13. Miquel Santiago . Regidor oposició 

14. Montse Torres. Regidora oposició 

15. Diego Parra. Regidor oposició 

16. Alex Van Voben. Regidor oposició 
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Ordre del dia 

1. Benvinguda 

2. Aprovació de l’acta anterior 

3. Pressupostos participatius. Iniciativa de l’equip de govern, perquè els membres del 

consell d’Educació Municipal faci propostes de projectes en l’àmbit educatiu.  

4. Inici de curs. Explicació breu de cada centre inici de curs, perspectives, propostes, 

necessitats, neguits, etc.  

5. Confirmació de les comissions de treball del CEM, membres i finalitat. Dates de trobada  

6. Altres informacions  

7. Precs i preguntes  

 

1. Benvinguda  

La Regidora dona la benvinguda a tots els assistents. Fem una ronda de presentació de tots 

els membres. 

 

2. Aprovació acta darrera sessió del Consell Municipal d’Educació 

La tècnica d’Educació explica no va poder enviar la darrera acta i per tant s’enviarà amb l’acta 

de la sessió d’avui per tal de ser aprovada, conjuntament, a la propera sessió del consell. 

 

3. Pressupostos participatius 

El Regidor de Participació ciutadana, el Sr. Pau Seda, i la tècnica de Participació ciutadana, la 

Sra. Guiomar Blanco, assisteixen a la sessió per explicar la nova proposta de pressupostos 

participatius 2023. Presenten la tècnica que els gestionarà, la Sra. Alicia, experta en 

pressupostos participatius fa la presentació de la proposta d’enguany basats amb innovació 

social sota el lema:  “Mecanisme de democràcia participativa que permet al ciutadans que 

participin en pressupostos públics per enfortir la ciutadania i les institucions i el municipi. 
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La tècnica continua l’exposició explicant com és fa una proposta i les recomanacions més 

adequades. La proposta te tres blocs, elements, criteris, qui, quan i com es poden fer. 

 

Per fer propostes o per votar s’ha de fer per registre municipal per tal que tingui validesa. 

La tècnica de participació comenta que hi haurà diferents punts informatius al municipi durant 

aquests dies per tal de poder donar informació de manera personalitzada. També comenta que 

no pot es pot presentar projectes tipus ajuts econòmics. 

I presenta una sèrie d’exemples 

EXEMPLES DE PROPOSTES D’INVERSIÓ. ÀMBIT SOSTENIBILITAT AMBIENTAL 

● Instal·lació de sistemes d'estalvi energètic (llum, gas…) 

● Instal·lació de sistemes de conservació d’espècies (d'abelles…) 

● Sistemes de reciclatge de residus orgànics (compostatge…) 

● Creació o millora innovadora de punt verd de recollida de residus 

● Creació o millora d’horts urbans comunitaris. 

● Millora de l'aïllament d'edificis públics i equipaments municipals. 

●  Plantació d’espècies autòctones resistents en espais verds de la vila. 

● Habilitar instal·lacions i equipaments per a la formació en agricultura ecològica i sobirania 

alimentària. 

EXEMPLES DE PROPOSTES DE SALUT DE LES PERSONES 

● Millora dels espais d’atenció a salut de les persones del municipi. 

● Compra d’equipament sanitari per als equipaments municipals. 

● Creació d’una app per facilitar la consulta sobre temes de salut al jovent. 

● Elaboració i producció d’una guia d’alimentació i hàbits saludables saludable per a famílies. 

● Condicionament d’un espai per a la realització d’esport per a gent gran, dones i altres 

col·lectius en situació de vulnerabilitat. 

● Creació i producció d’una guia per a la prevenció de malalties mentals en la població infantil i 

adolescent. 
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● Elaboració d’una guia de sensibilització sobre salut sexual i reproductiva per a dones migrades 

en diferents idiomes. 

 

Es demana que els assistents facin una pluja de idees de propostes que es podrien fer des de 

l’àmbit educatiu. 

La Regidora, la Sra. Eulàlia Serrat, pregunta quins dubtes o comentaris  es volen fer sobre la 

proposta de pressupostos participatius 2023. La Sra. Laura Cutillas de l’AFA Tiziana comenta que 

la proposta ha quedat massa acotada en dos temàtiques. La directora escola Lola Anglada, la Sra. 

Cristina Arraya comenta que és poc vinculant en matèria educativa. La Regidora explica que tot i 

que no  és un tema directe en educació sinó en àmbit salut i medi ambient sí que es poden buscar 

vies que es vinculin amb l’educació. El Sr. Adrià París pregunta com es fa la selecció final del 

projecte que s’escull pels pressupostos participatius. La Sra. Laura Valín, de l’AFA Lola Anglada, 

comenta que ha de ser algun projecte tangible. La Sra. Minoves valora que fer una guia pot 

semblar que sigui literatura i prou que no té finalitat ni incidència directe i que té data de 

caducitat. D’altra banda comenta que les escoles tenen moltes necessitats rellevants i per tant 

s’ha de valorar realment quines necessitats son les prioritàries per presentar com a proposta. El 

representant de voluntaris Timó Vol, proposa que com a pressupostos participatius en l’àmbit del 

Medi Ambient que englobi tot el poble seria replantar arbres que es moren, considera que el 

poble hauria de vetllar per la salut dels arbres. 

La Regidora d’Educació comenta que hi ha necessitats en educació que no entrarien a 

pressupostos participatius 2023 donada la temàtica però que es podrien intentar projectar d’una 

altra via que no siguin els pressupostos. 

L’ex directora de l’Escola Bressol Municipal i experta en educació infantil, la Sra. Teresa París, 

comenta que els pressupostos costen encaixar amb les necessitats i recursos reals en educació. 

La Sra. Pilar Aznar, directora biblioteca comenta que entre tots els membres del consell podria 

sortir propostes de participació i actuacions determinades que segur que trobaríem propostes 

molt interessants. 

 

4. Inici de curs. Explicació breu de cada centre inici de curs, perspectives, propostes, 

necessitats, neguits, etc.  

BIBLIOTECA, la directora la Sra Pilar Aznar explica:  

Ahir es va envair un mail amb les activitats que s’ofereixen a les escoles i es presten a formar part 

en els projectes de les escoles, en activitats i tallers a les AFA’S 

LOLA ANGLADA, la directora de l’escola, la Sra. Cristina Arraya exposa:  

▪ L’inici de curs. Considerem que no ha estat apropiat un inici de curs la primera 

setmana de setembre, perquè els mestres no tenen temps per saber com i quan 

començar i programar al juny per actes de setembre no es adequat i poden haver 

canvis, per exemple, canvis mestres nous, projectes nous, canvis de jornada, tallers, 
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etc. Per tant engegar el curs amb qualitat i de manera adequada és complicat la 

primera setmana de setembre. 

▪ Comissió garantia admissió se’ls va informar al vespre del dia 5 de setembre perquè 

es posessin en contacte amb les famílies adjudicant escola pel dia 6, inici de curs. 

▪ Reducció hores de vetllador la inclusió no es podrà treballar adequadament. A la 

zona del Maresme la reducció ha estat exageradament desmesurada negativament. 

▪ Canvis direcció EAP 

▪ Canvis d’empresa de menjador 

▪ Des del primer dia hi ha tot el professorat amb la necessitat de fer l’adaptació i 

coneixement del centre. 

▪ En resum s’inicia el curs apagant focs. 

 

TIZIANA. la directora, la Sra. Soledad Garcia exposa: 

▪ Entrada una mica més tranquil·la però la manca d’implicació del Departament de 

l’Administració educativa no han tingut recolzament. Donen les gràcies a la direcció 

de Lola Anglada que les ha ajudat molt. 

▪ Canvi inspecció. 

▪ A nivell de centre matricules fetes i fora termini també dos NEE a I3 un cas complexa 

▪ Reducció de vetlladora i tenen un cas d’una nena amb NEE i només han donat 11 

hores de reforçament i per tant tots els professionals de reforç altres casos de NEE 

ho han hagut de reubicar i això ha perjudicat a la diversitat que té l’escola. 

▪ Canvi empresa de menjador. 

▪ Policia entrada i sortida de l’escola respecte la mobilitat. 

ESCOLA ADULTS, la Sra. Lourdes Oliveras, professora/directora, informa sobre les 

inscripcions del centre i la diferència amb la resta de centres educatius. Les inscripcions 

al setembre perquè la vida de les persones adultes varia molt en poc temps, per arribades 

persones nou vingudes, situació familiar, disponibilitat horària dels usuaris, etc. 396 

INSCRIPCIONS. 

▪ ACTIC 4 

▪ CASTELLÀ 23 

▪ CATALÀ 29 

▪ ESO 30 

▪ BATX 10 

▪ VOLUNTARIAT, 130,2, 33, 17 I 8 

▪ Matrícula oberta tot l’any. ÉS habitual  

▪ Canguratge de 9.30 a 11.30 perquè les mares puguin anar a aprendre català o 

qualsevol altre formació que els pugui interessar. 

▪ El voluntariat ajuda molt en el dia a dia de l’escola. El català inicial amb 45 hores 

que volen continuar estudiar català i es poden donar desdoblament aules i han 

de canviar la planificació i s’ha de demanar col·laboració amb els voluntaris. 

▪ Es continua treballant amb la biblioteca 
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ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA I DANSA 

La directora de l’escola no ha pogut assistir i ens fa arribar les dades de les matrícules: 

Música..................100 alumnes 
Taller de cor............11 alumnes 
Taller de nadons.......6 famílies 
Sensibilització.........18 alumnes 
Dansa...................104 alumnes 
TOTAL................239 ALUMNES 

ESCOLA BRESSOLMUNICIPAL, la directora, la Sra. Anna Bonancia concreta: 

▪ Escola BRESSOL coberta, es va iniciar 118 però ara hi ha 119. 

o Nadons 9 en llista d’espera dins període ordinari, dels quals 3 són de Tiana i 5 

fora de termini. 

o Mitjans 0 infants ni en llista espera ni fora termini. 

o Grans 12 en llista espera dins període ordinari, dels quals 7 son de Tiana i 2 fora 

de termini. 

▪ El curs ha començat de manera habitual  

▪ Es continua amb els mateixos projectes, hort, biblioteca escoles LA i Tiziana, i 

EMMD 

▪ Enguany volen iniciar participació amb el casal dels avis 

▪ Respecte el servei de menjador no hi ha canvis, tot queda dins la mateixa 

empresa absorbida per Formació artística Tiana.  

▪ AFA canvi de president la setmana vinent s’ha de trobar per constituir la nova 

AFA. 

AFA ESCOLA BRESSOL MUNICIPAL, la Sra. Patricia López, comenta 

▪ Hi ha traspàs de l’AFA. DE cinc que eren segueixen 3 i dos fan canvi d’escola. El 

dia 4.10.23 es trobaran per reunir la nova AFA. 

AFA TIZIANA, la Sra. Laura Cutillas , comenta 

• El dia 5.10.23 tenen reunió per parlar de tema de projectes i nova demanda 

i propostes de noves iniciatives. La nova AFA farà una assemblea per iniciar el 

seu projectes. 

AFA LOLA ANGLADA, la Sra. Laura Valín comenta, 

• Assemblea general 28.09.23  on es presentarà la nova Junta amb la 

reestructuració. Es continua amb els mateixos projectes. 

VOLUNTARIS TIMÓ. Les funcions son de 25 a 30 voluntaris. Sinó EA no podria funcionar suport 

amb el tema lingüístic. Conversa, intercanvi etc. També suport en l’organització en les activitats 

que fa l’escola, i per últim participar en sortides culturals com excursions, taller de ràdio, etc. 

L’escola té moltes mares que fan català i que es formen per acompanyar en els deures escolars 

dels seus fills i filles. 
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5. Distribució de les comissions de treballa CONSELL D’EDUCACIÓ MUNICIPAL  

La Regidora d’Educació, la Sra. Eulàlia Serrat, explica la finalitat de cada comissió i la relació 

de membres de cada comissió. Un cop tots els membres confirmin en quina comissió volen 

formar part començarem a buscar dates de trobades segons disponibilitat dels seus membres. 

ES confirma que des de la Regidoria Educació es farà les propostes de dates. 

 

COMISSIÓ  DE CONVIVÈNCIA 

Finalitat de la comissió 

Pretén ser el grup que treballi a nivell intern temes i casos concrets. Abordar els resultats de 

la post pandèmia que han generat alteracions efectives i emocionals generals. Detectar com 

estan aflorant en certs centres les relacions entre l’alumnat que necessiten d’un suport que 

els doni equilibri i serenitat amb experts que poden col·laborar des del CAP/BSA.  

Membres de la comissió  

1. Regidora Educació Igualtat – Eulàlia Serrat  

2. Tècnica Educació del CEM – Carme Lloret Alemany 

3. Representant direcció escola Lola Anglada o delegat – Cristina Arraya 

4. Representant direcció escola Tiziana o delegat – Soledad Garcia  

5. Representant direcció/ cap d’estudis / coordinadora pedagògica INS TIANA – Josep 

Gimeno/ Maria Moro / Maria Soria 

6. Membre de salut (CAP) – Maria José Sabariego  

7. Representant empresa menjador  - Ecoarrels o Com a Casa  

8. Atenció infantil Tiana – Maria Cortés 

 

COMISSIÓ  DE NEE – EDUCACIÓ INCLUSIVA 

Finalitat de la comissió 

La finalitat d’aquesta comissió es tractar casos a nivell específics i fer recerca d’estratègies per 

com assumir cada un. Es vol crear un grup de treball que estigui format per representants dels 

centres educatius i serveis complementaris com menjador i activitats extraescolars. 
 

Membres de la comissió  

1. Regidora Educació Igualtat – Eulàlia Serrat  

2. Tècnica Educació del CEM – Carme Lloret Alemany 

3. Experta en educació de zero a tres i de NEE – Teresa París 

4. Representant direcció escola Lola Anglada o delegat – Cristina Arraya 

5. Representant direcció escola Tiziana o delegat – Soledad Garcia  

6. Tècnica Igualtat – Sara Torruella 

7. Tècnica Serveis Socials -  pendent de confirmar 

8. Conserge LA – Meritxell Calabia 
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COMISSIÓ POBLE EDUCADOR 

Finalitat de la comissió 

Implicar a les escoles, entitats i ciutadans en projectes de poble seguint: 

- Com acompanyar els centres a integrar-se al poble 

- Com el propi ajuntament pot fer actuacions educatives 

- Com impliquem les entitats educatives i les de lleure  

- Actuacions conjuntes entre els centres educatius i les escoles municipals 

 

Membres de la comissió  

1. Regidora Educació Igualtat – Eulàlia Serrat  

2. Tècnica Educació del CEM – Carme Lloret Alemany 

3. Experta en educació i representant de la ciutadania – Núria Minoves 

4. Experta en educació i representant de la ciutadania – Teresa Roses 

5. Directora Biblioteca de Tiana – Pilar Aznar 

6. Directora Escola Municipal de Música i Dansa – Mercè Monfort 

7. Directora Escola Bressol Municipal de Tiana (direcció) – Anna Bonancia 

8. Directora Escola Bressol el Timbal – Clara Font i Mercè Gual 

9. AFA escola Tiziana – Laura Cutillas 

10. AFA escola Lola Anglada – Laura Valín.  

11. AFA INS Tiana – Elionor Canas 

12. Entitats educatives com el CAU 

13. Escola Adults Timó una representant. 

14. AFA EBM. Patrícia 

 

COMISSIÓ  DE NECESSITATS I RECURSOS 

Finalitat de la comissió 

Grup d’avaluació i recollida de les necessitats dels diferents centres educatius a nivell 

d’equipament i de recursos. 

Membres de la comissió  

1. Regidora Educació Igualtat – Eulàlia Serrat  

2. Tècnica Educació del CEM – Carme Lloret Alemany 

3. Representant voluntaris  EA / AFA – Isabel Monseny 

4. Representant direcció escola Lola Anglada o delegat – Cristina Arraya 

5. Representant direcció escola Tiziana o delegat – Soledad Garcia  

6. AFA escola Tiziana – Laura Cutillas 

7. AFA escola Lola Anglada – Laura Valín.  

8. Biblioteca de Tiana – Pilar Aznar 

9. Conserge Tiziana – Anna Vidal 

10. Directora EBM – Ana Bonancia 
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11. AFA EBM  -  Patricia López 

 

6. Altres informacions 

D’altra banda, la Regidora comenta que abans del 16 de gener que hi ha el nou plenari del CEM i 

les comissions ens hauríem de trobar per poder exposar les primeres propostes recollides, 

detecció de necessitats etc. 

La directora de l’escola Lola Anglada, la Sra. Cristina Arraya proposa que les comissions puguin ser 

horaris canviants  entre matins i tardes per agilitzar un tarda anar combinant horaris i facilitar a 

l’assistència de tots i totes. 

Es proposa també que puguin ser telemàtiques. 

7. Precs i preguntes 

- El voluntari comenta que l’escola adults està fent una tasca que l’hauria de fer les 

escoles atenent a joves que haurien de estar a l’institut o que hagin estat 

acompanyats de vetlladors que paguen el departament. 

- Nuria Minoves el 17 d’octubre, límit si les propostes de inversions per pressupostos 

participatius, si arribarem a temps a elaborar projectes per presentar-los 

- Substitucions de consergeries. La directora de Tiziana, la Sra. Soledad Garcia pregunta 

com estan planificades les substitucions de les consergeries de primària. 

A les 18.24 finalitza la sessió del consell d’Educació Municipal. 


